
Til stede: 
Helge Tryggeseth - medlem FAU 
Tone Dahlen – medlem FAU 
Knut Lehre – politisk representant, vara for Pål-Arne Oulie 
Kari-Louise Johnsen – pedagogisk ansatt BUS 
Allan Andersson – pedagogisk ansatt BUS 
Arne Martin Dæhlen Sangnæs 10A - leder elevrådet BUS 
Emilie Othilie Prestegård  10B - nestleder elevrådet BUS 
Ragnhild Lind – rektor BUS 
Marte Lyse Thorsbakken – inspektør BUS 
 
REFERAT FRA SU/SMU-MØTE ONSDAG 25. OKTOBER 2023 
  
Sted: Pauserom BUS 
Tid: kl. 18.30-20.00 
  
Saksliste: 
  
Sak 1 – 2324 Godkjenning av innkalling med saksliste. Godkjent.  
  
Sak 2 - 2324 Konstituering av SU/SMU. Valg av ulike funksjoner.  Allan Andersson valgt 
som leder. Kari-Louise Johnsen valgt som sekretær.  
  
Sak 3 - 2223 Informasjon fra skolen ved rektor, herunder gjennomgang av lokalt 
rundskriv om SU og SMU. 
Rektor begynte med å orientere om SUs funksjon og medlemmer. 
Skolen skal jobbe med utviklingsarbeid, satsningsområder er: lesing, dybdelæring, psykisk 
helse og fellesskap + spesialundervisning.  
Nasjonale prøver er gjennomført, skolen har fått resultat på enkeltelever, men 
resultatene for hele landet foreligger ikke ennå.  
Økonomi: Stramt budsjett. Antydet å spare 6 mill. på barnehage/skole også neste år.  
Antallet elever i innføringsklassen øker, fått tilsagn om en lærer til i klassen.  
Lærebøker: Fikk ekstra tilskudd på ca 190 kr. pr elev, det ble kjøpt inn lærebøker i 
fremmedspråk til 8.trinn (tysk, fransk, spansk). Mangler fortsatt oppdaterte bøker i norsk, 
engelsk og noen andre fag.  
Sosiallærerstilling: Intervjuer gjennomført i dag. Elevrådsleder og nestleder har vært med 
i intervjurunden – sett på som positivt fra både elever og rektor.  
  
Sak 4 - 2324 Informasjon fra FAU.  
Har hatt to møter, Trond Avtjern ny leder. Helge Tryggeseth er gjenvalgt som nestleder.  
 
Skal ha nyttårsball i idrettshallen på nesten samme måte som sist. Krever mange 
foresatte. Gjenbrukssalg kjoler/dresser 16.nov. Har avtalt møte med elevrådet i 
nærmeste framtid.  



 
 

2 

 
 

FAU har nå avtale med korpset om bruk av kjøkkenet i F-bygget.  
 
Fikk vedtatt budsjett på siste møte. FAU har avvikende regnskapsår, går fra 01.06 – 01.06.  
 
Har snakket mye, luftet tanker, om ungdomsmiljøet generelt.  
 
FAU ber elevene komme til dem hvis de ønsker å ta opp noe.  
  
Sak 5- 2324 Informasjon fra elevrådet.  
Har arrangert skolevalg.  
 
Har planlagt temauke (uke 44). Utkledning og konkurranse blant klassene. 
 
Verdensdagen for psykisk helse markert, elevrådet opptatt av dette. 
Elevrådsrepresentantene var lærere i klassene. Temaet var #lagplass.  
 
Har vært med på intervju til sosiallærerstillingen. Morsomt og lærerikt.  
 
Tar imot saker fra klassene, blant annet om skolegensere. Vellykket, mange har kjøpt 
gensere.  
  
Sak 6 - 2324 Møteplan skoleåret 2324.  
Neste møte: onsdag 6.desember.  
 
Møter 2024:  
Onsdag 07.02. 24 
Onsdag 03.04.24 
Onsdag 05.06.24 
 
 
Sak 7 – 2324 Eventuelt. Ingen saker.  
  

 
Referent: Kari-Louise Johnsen 

 
 
 

 
 

 


